

## الإعلان عن فتح باب الترشح لمنح برنامج +ERASMUS

نعلمكم أن جامعة سوسة بالتعاون مع جامعة "Riga Technical University" بلاتفيا أعلنت عن فتح باب الترشح لتقديم عدد **02** منحة تنقل لفائدة طلبة الاجازة سنة ثانية و ثالثة و طلبة الماجستير سنة ثانية في الاختصاصات التالية: إدارة الاعمال و الاقتصاد و التصرف و تكنولوجيا المعلومات والاتصال للسنة الجامعية 2024/2023 وذلك خلال السداسي الثاني بداية من شهر فيفري 2024. الرجاء تقديم ملفات الترشح مباشرة إلى مكتب الضبط بجامعة سوسة في اجل اقصاه يوم **14 افريل 2023**.

### الوثائق المطلوبة:

- 1/ مطلب ترشح باسم رئيس جامعة سوسة (للتحميل من موقع الواب)
- 2/ سيرة ذاتية باللغة الانكليزية – CV EUROPASS
- 3 / نسخة من الصفحة الاولى من جواز السفر.
- 4 رسالة تحفيز Lettre de Motivation بالانكليزية.
- 5) نسخة من بطاقات الأعداد المتحصل عليها والشهادات العلمية مترجمة باللغة الانكليزية
- 6) شهادة كفاءة في اللغة الإنكليزية مستوى B2
- 7) شهادة تسجيل للسنة الجامعية الحالية 2023/2022.
- 8) صورة شمسية حديثة
- 9) العقد البيداغوجي ممضى من قبل رئيس القسم او مدير المؤسسة (للتحميل من موقع الواب) ([www.uso.rnu.tn](http://www.uso.rnu.tn))

لمزيد من الإرشادات الرجاء الاتصال بالسيد محمد زياد عمارة أو السيد هشام الرمضاني  
بمكتب التعاون الدولي بجامعة سوسة

**Call for applications**  
**International Credit Mobility**  
**Erasmus+ Programme**

A **Call for applications is open now** to offer 02 scholarships for undergraduate students (2<sup>nd</sup> and 3<sup>rd</sup> year), and Master students (2<sup>nd</sup> Year) **through the Erasmus+ International Credit Mobility Programme** in partnership with Riga Technical University (Latvia).

Applications should be submitted in person at the University of Sousse.

**14<sup>th</sup> of April 2023** is the deadline to receive applications.

**Field of studies:**

- **Business and administration**
- **Economics and management**
- **Information and communication technologies**

**List of requested documents:**

- Application Form (to download from website: [www.uso.rnu](http://www.uso.rnu))
- Curriculum Vitae EUROPASS
- Cover letter in English.
- Copy of passport.
- Learning agreement (to download from website)
- A copy of all transcripts of records and obtained diplomas (translated in English)
- Copy of a proof of registration at the university of Sousse (e.g. certificate of enrollment) 2022/2023 ;
- Copy of official English language certification B2 level (if any) or certification of English language qualification signed by a professor in the specialty.
- Recent Photo

**For more details, please contact Mr Med Zied AMARA or  
Mr Hichem ROMDHANI at the University of Sousse**